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Komisia sociálna, bytová a zdravotná 
Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves 

 

Zápisnica zo zasadnutia komisie zo dňa 07. septembra 2023 

 
Miesto zasadnutia Zasadačka miestneho úradu mestskej časti Bratislava-Devínska 

Nová Ves 

Začiatok  17:00  hod. 

Ukončenie 17:40 hod. 

Prítomní Mgr. Veronika Veslárová, Ing. Katarína Mózsiová, Petra Žáčik 

Jendruchová,  Pharm.Dr. Miriam Jauschová, Daniela Lipková, 

Miroslav Jablonický, PhDr. Mgr. Daniela Palúchová PhD., MPH 

 

I. 

Úvod 

Úvodom predseda komisie p. Veronika Veslárová privítala prítomných členov komisie, hostí  

p. Jalšovskú a konštatovala, že je prítomných 7 členov komisie, t. j. komisia  je uznášaniaschopná. Člen 

komisie – Mgr. Michal Čurda sa zasadnutia nezúčastnil, svoju neúčasť vopred neospravedlnil.  

 

Predložený návrh programu bol nasledovný: 

 

Program 

1) Privítanie 

2) Žiadosti o jednorazovú dávku v hmotnej núdzi 

3) Rôzne 

 

 

Uznesenie č. 1/9/2023 

 

Komisia sociálna, bytová a zdravotná súhlasí s navrhovaným programom.  

 

Hlasovanie 

 

Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie 

uznesenia 

7 7 0 0 ÁNO 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

P. Veslárová dala hlasovať prítomným členom komisie o programe zasadnutia komisie ako celku. 

 

 

 

K Bodu 2 Žiadosti o Jednorazovú dávku v hmotnej núdzi 

 

Materiál uviedla: Mgr. Veronika Jalšovská 

Z obsahu diskusie: 

Na základe predložených žiadostí o jednorazovú dávku v hmotnej núdzi sa komisia rozhodla priznať 

jednorazovú dávku v hmotnej núdzi (ďalej len dávku v HN) pani Terézii Laurenčíkovej a Eduardovi 

Stránovskému, nepriznať dávku v HN pani Emílii Draveckej a doplniť informácie od žiadateľov – Iveta 

Blažejová, Marek Janiga, Štefan Szelepcsenyi. 
Komisia sa zhodla na nepriznaní dávky v HN p. Draveckej, nakoľko síce spĺňa podmienky nároku na dávku 

v HN, ale žije v Dome tretieho veku, kde má zabezpečené všetky základné životné potreby. Naviac sa ani 
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nezdržiava na území Mestskej časti - Devínska Nová Ves (ďalej len Mestská časť) a komisia by radšej priznala 

dávku v HN niekomu, kto reálne žije na území Mestskej časti a nemá zabezpečené základné životné potreby. 

K doplneniu informácií žiadostí (Blažejová, Janiga, Szelepcsenyi) dospela komisia na základe otázok, ktoré 

sa vynorili počas prerokovávania žiadostí a z toho vyplývajúcich nedostatočných informácií – p. Blažejová – 

prečo je dlhodobo nezamestnaná? Má zdravotné problémy, keď sa nezamestnaná? P. Janiga – poberateľ 

invalidného dôchodku – aká je percentuálna miera poklesu schopnosti zárobkovej činnosti? Môže pracovať 

alebo aspoň brigádovať? P. Szelepcsenyi – stále je hospitalizovaný? Ak je jeho zdravotný stav stále zlý, 

požiadal o priznanie invalidného dôchodku? 

 

Uznesenie č. 2/9/2023 

 

Komisia sociálna, bytová a zdravotná odporúča starostovi mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves 

poskytnúť jednorazovú dávku v hmotnej núdzi za rok 2023 p. Terézii Laurenčíkovej vo výške 100 €. 

 

Hlasovanie 

 

Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie 

uznesenia 

7 7 0 0 ÁNO 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Uznesenie č. 3/9/2023 

 

Komisia sociálna, bytová a zdravotná odporúča starostovi mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves 

poskytnúť jednorazovú dávku v hmotnej núdzi za rok 2023 p. Eduardovi Stránovskému vo výške 100 €. 

 

Hlasovanie 

 

Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie 

uznesenia 

7 7 0 0 ÁNO 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Uznesenie č. 4/9/2023 

 

Komisia sociálna, bytová a zdravotná neodporúča starostovi mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves 

poskytnúť jednorazovú dávku v hmotnej núdzi za rok 2023 p. Emílii Draveckej. 

 

Hlasovanie 

 

Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie 

uznesenia 

7 7 0 0 ÁNO 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Žiadosti p. Blažejovej, p. Janigu a p. Szelepcsenyi boli prerokované bez prijatia uznesenia. 

 

K Bodu 3 Rôzne 

 

Z obsahu diskusie: 

P. Palúchová otvorila tému Rady seniorov. Poukázala na to, že Rada seniorov má zatiaľ len jedného člena 

a požiadala o zmenu Štatútu rady seniorov (ďalej len Štatút), v ktorom by sa upravilo napríklad to, kto 

môže/nemôže byť členom. Navrhla, aby sa Rada seniorov neskladala len zo samotných seniorov s trvalým 

pobytom na území Mestskej časti, ale boli prizvaní aj odborníci, ktorí sa zaoberajú problematikou seniorov 
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a mohli by byť nápomocní, s čím súhlasila aj p. Lipková. P. Lipková upozornila na nedostatky v Štatúte – 

napríklad, že funkčné obdobie treba zosúladiť, nakoľko ide o poradný orgán starostu. 

Výhrady voči Štatútu boli aj v tom, že návrh Štatútu nebol predložený na prerokovanie, pripomienkovanie 

a schválenie Komisii sociálnej, bytovej a zdravotnej. 

P. Palúchová požiadala p. Jalšovskú o elektronické zaslanie Štatútu všetkým členom Komisie sociálnej, 

bytovej a zdravotnej. 

 

Záver 

 

Predsedníčka komisie sa poďakovala prítomným za účasť na zasadnutí a zasadnutie Komisie sociálnej, 

bytovej a zdravotnej ukončila.  

 

 Titul., meno a priezvisko Podpis 

Zapísala  

(gestor komisie) 

 

Mgr. Veronika Jalšovská  

 

 

 

 

Predseda komisie 

 

Mgr. Veronika Veslárová 

 

 

 

 

V Bratislave – Devínskej Novej Vsi, dňa 8.9.2023 

 


